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Zápis z II - 27. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 

Datum: 4. 3. 2017 od 13.30 hodin, Frýdlant nad Ostravicí při MČR dospělých 

Přítomni: Z. Špaček -  předseda VV, P. Bohumský, N. Endal - místopředsedové VV, J. Brothánek -     

                 omluven 

                 O. Kaucká -  asistentka VV 

Hosté:   A. Roubalová - DR 

 

VV projednal: 

 A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 15. 2. 2017. 

 

Vzal na vědomí: 

1) Informace Z. Špačka k úspěšné prezentaci České asociace stolního tenisu v sídle MŠMT Praha 1, 

Senovážné náměstí, za přítomnosti náměstkyně ministerstva S. Kratochvílové, ředitele odboru 

sportu ministerstva Z. Břízy, stolních tenistů M. Orlowského, Z. Blaškové a J. Suchánka, ČT, ČR a 

řady novinářů.  

2) Informaci Z. Špačka k přijetí dotací z MŠMT: 

 Program I: Sportovní reprezentace 8 985 200 Kč 

 Program II: Talentovaná mládež 10 058 600 Kč 

 Program V: Činnost sportovních svazů 18 142 500 Kč 

3) Informaci N. Endala k jednání s Czech Tourismem ohledně podpory reprezentace WT Olomouc 

a Světového festivalu v mini ping-pongu. 
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4) Informaci k účasti Z. Špačka na Plénu ČOV dne 24. 4. 2017. 

5) Informaci k účasti Z. Špačka na 34. Valné hromadě ČUS dne 13. 5. 2017. 

6) Informaci Z. Špačka ze zasedání ČOV dne 28. 2. 2017.  

7) Informaci Z. Špačka k Vyhlášení nejlepších handicapovaných sportovců 2016. VV blahopřeje 

Jiřímu Suchánkovi k celkovému 4. místu této ankety a Milanovi Jaškovi jako nejlepšímu 

trenérovi ČATHS. 

8) Informaci Z. Špačka z jednání s předsedkyní Paraolympijského výboru ČOC ohledně začlenění 

skupiny  vozíčkářů do struktury ČAST. 

9) Rozdělení kompetencí VV ke komisí RIK, hlavním koordinátorem byl potvrzen P. Bohumský. 

Proběhla též informace o stavu prací na rozšíření STISu a Registru. Z. Špaček podal informací o 

prodloužení pomoci při rozšiřování a údržbě systému od autora projektu V. Herouta. 

10) Informaci N. Endala ze schůze KVS ze dne 3. 3. 2017.  

11) Na návrh předsedy KVS nové složení komise: P. Nedoma - předseda, A. Botková, J. Braun, J. 

Panský, J. Plachý – členové komise. 

12) Informaci N. Endala k případné podpoře talentovaného kadeta Š. Bělíka a to za stanovených 

podmínek spolupráce s ČAST. 

 

VV schválil: 

1) A souhlasil s navrženou ,,Akceptací navržené změny žádosti“ MŠMT v programech I, II a V, kdy 

ministerstvo snížilo původní požadavek ČAST.  

2) Změnu ve složení Disciplinární komise k případu utkání 3. ligy mužů skupina E TJ Rožnov p. R. – 

Pramet Šumperk, nové složení komise: A. Roubalová – předsedkyně komise, M. Bajtler, Z. 

Kaplanová. 

3) Směrnici č. 2/2017 Oběh účetních dokladů ČAST. 

4) Metodický pokyn VV ČAST č.1/2017 – Čerpání dovolené zaměstnanců ČAST. 

5) Návrh rozpočtu 2017 pro Konferenci na základě aktuálně dostupných informací vč. komentáře 

k čerpání rozpočtu. Ten bude nejprve předložen členům DR, s její předsedkyní již tento návrh 

rozpočtu byl konzultován a ta k němu neměla výhrad. 
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6) Zapůjčení sportovního vybavení na Letní olympiádu dětí a mládeže v červnu 2017 v Brně. VV 

požádá Klub stolního tenisu MS Brno o zprávu z průběhu příprav. Stolní tenis by měl být 

prezentován na této akci v dobrém světle, neboť letošní ročník bude více sledován médii, 

včetně ČT.   

 

VV uložil: 

 

1) O. Kaucké: svolat schůzku s Předsedou vozíčkářů a zástupci ČAST. 

T: 31. 3. 2017 

2) J. Brothánkovi: rozeslat členům DR rozpočet ČAST pro rok 2017. 

T: 9. 3. 2017 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

 

1) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

      T: průběžně 

 

Jednání ukončeno 4. 3. 2017 v 17:00.  

 

Příští zasedání: 22.3 2017 v 14:00 Na Pankráci 123, Praha 4 

                     

                            

Zapsala: O. Kaucká 

Schválili: N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 

 


